
 

 

Zápisnica 

Z 9. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Čeľadiciach  konaného 

dňa 08. 10. 2020 

Dátum konania : 08. 10. 2020 

Prítomní : podľa prezenčnej  listiny 

Neprítomný: Ing. Gabriel Toman 

 

Program : 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania  

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Určenie zapisovateľa  

d) Kontrola uznesenia 

2. Návrh riešenia havarijného stavu strechy budovy obecného úradu, ktorá vyžaduje 

okamžitú opravu, z dôvodu zatekania do budovy 

3. Otázky a návrhy poslancov obecného zastupiteľstva 

4. Otázky, návrhy a doporučenia občanov 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Schválenie uznesenia 

8. Záver 

 

 

K bodu 1/  

Otvorenie 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Anton Laca. Privítal prítomných a oboznámil 

ich s programom rokovania. Za zapisovateľku určil: Magdalénu Kántorovú, Ing. Máriu 

Kántorovú, za overovateľov zápisnice navrhol: Jozefa Bališa, Miroslava Ryboša.  

Poslanci hlasovaním schválili program rokovania, overovateľov zápisnice a zapisovateľov. 

Starosta obce vykonal kontrolu uznesenia z predchádzajúceho rokovania a konštatoval, že 

úlohy boli splnené.  

 

K bodu 2/ 

Návrh riešenia havarijného stavu strechy budovy obecného úradu, ktorá vyžaduje 

okamžitú opravu, z dôvodu zatekania do budovy 

Starosta obce informoval poslancov OZ o havarijnom stave strechy obecného úradu. Vplyvom 

dlhotrvajúcich dažďov došlo k pretečeniu strechy a následnému poškodeniu stropu zasadačky 

obecného úradu, kuchynky, toaliet, a kancelárie starostu obce. Strecha vyžaduje okamžitú 

opravu, aby nedošlo k väčším škodám na elektroinštalácii a k poškodeniu dokumentácie 

v archíve a priestoroch kancelárií obecného úradu. Starosta obce predpokladal zhoršovanie 

stavu strechu vplyvom poveternostných podmienok už dávnejšie, preto požiadal ministerstvo 

financií v marci 2020 o nenávratný finančný príspevok (NFP) na opravu strechy. Podľa výzvy 

vyhodnotenie žiadosti malo prebehnúť do konca mesiaca jún. Starosta obce sa informoval 

priamo na ministerstve financií o stave pridelenia NFP, do dnešného dňa nebolo rozhodnuté 

o pridelení NFP. Vzhľadom k havarijnému stavu strechy starosta obce dal vypracovať cenovú 

ponuku na jej opravu. Na pracovnej porade starostu obce s poslancami OZ dňa 30.9.2020 

prerokoval návrh cenovej ponuky firmy BigMat, Medop strechy, s. r. o., ktorá bola na sumu 

15 215, 88 eur. Poslanci navrhli prekontrolovať ceny jednotlivých položiek cenovej ponuky. 

Na návrh poslancov OZ kontrolu vykonal člen stavebnej komisie Ing. Dominik Toman, ktorý 

konštatoval, že ceny nie sú nadhodnotené. Jeho písomné vyjadrenie je súčasťou tejto zápisnice. 



 

 

Poslanci OZ navrhli zníženie cenovej ponuky pre firmu BigMat z dôvodu, že niektoré práce pri 

oprave strechy budú vykonávať stroje firmy T-Agro, Čeľadice. Firma BigMat vypracovala 

novú cenovú ponuku na sumu 14 739,03 eur. Túto cenovú ponuku starosta obce predložil 

poslancom OZ, ktorí navrhli ďalšie zníženie cenovej ponuky. Predseda stavebnej komisie Ing. 

Martin Hamada priamo na zasadnutí OZ komunikoval s predstaviteľom firmy BigMat  Jurajom 

Opáleným a došlo k dohode o znížení cenovej ponuky na sumu 14 200 eur. Poslanci OZ po 

diskusii uvedenú sumu schválili, poslanec Ing. Peter Pukan sa hlasovania zdržal, poznamenal, 

že bol málo informovaný o rokovaní obecného zastupiteľstva. Starosta obce aktívne hľadal 

možnosti v spolupráci s právnym zástupcom obce a hlavným kontrolórom obce ako opravu 

strechy uskutočniť čo najrýchlejšie zákonnou formou. Na základe Zákona č. 343/2015 Z. z. 

o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov podľa § 81 písm. c) starosta 

obce navrhol poslancom OZ vykonať priame rokovacie konanie, ktoré sa zadáva z dôvodu 

mimoriadnej udalosti nespôsobenej verejným obstarávateľom, ktorú nemohol predvídať 

a vzhľadom na vzniknutú časovú tieseň nemožno uskutočniť verejnú súťaž, užšiu súťaž ani 

rokovacie konanie so zverejnením. Poslanci po diskusii schválili vykonanie opravy strechy na 

obecnom úrade priamym rokovacím konaním. Starosta obce vykoná rokovanie s firmou 

BigMat, potvrdí objednávku a v najkratšom možnom čase začnú práce na oprave strechy. 

Starosta obce pripraví podklady k úveru z Prima banky na sumu 14 078,03 eur, ktorú uvedená 

firma predložila ako finálnu.  

 

K bodu 3/ 

Otázky a návrhy poslancov obecného zastupiteľstva 

Neboli žiadne. 

 

K bodu 4/ 

Otázky, návrhy a doporučenia občanov 

Neboli žiadne. 

 

K bodu 5/ 

Rôzne 

Starosta obce predložil na jednanie nájomnú zmluvu medzi obcou a miestnou firmou Minitub. 

Poslancom OZ boli zaslané všetky podklady k prejednávanej nájomnej zmluve. Z následnej 

diskusie vyplynula nutnosť opätovného rokovania medzi zmluvnými stranami. Opäť treba 

prerokovať nasledovné body:  

- Opcia, výhodnosť zmluvy pre obe strany, vyčíslenie opravy, ktorú firma Minitub 

vykonávala počas doby nájmu, rozšírenie nájmu o parcely, kde sú postavené haly. 

Nájomná zmluva bude prerokovaná na budúcom zasadnutí OZ. 

 

Starosta obce predložil poslancom OZ list od COOP Jednota Nitra, ktorá má záujem na 

výstavbu obchodu v obci. Dokument jasne prezentuje záujem COOP Jednoty postaviť v obci 

obchod na pozemku, ktorý už bol na zasadnutí OZ prejednávaný. Poslanec Ing. Peter Pukan 

navrhol, aby obec predložila ponuku na výstavbu obchodu v miestnej časti Rybník. Chce počuť 

dôvod, prečo Jednota nechce pozemok v Rybníku na výstavbu obchodu. Poslanec Bc. Jaroslav 

Dobiaš vyjadril názor, aby obec nešla pri riešení pozemku na výstavbu obchodu do zámenných 

zmlúv. Starosta obce vykoná jednanie s predstaviteľmi COOP Jednota o možnosti výstavby 

obchodu v inej lokalite, ako COOP Jednota žiada.   

 

Starosta obce predložil poslancom OZ žiadosť o povolenie výstavby rodinného domu, ktorú 

podal Milan Bališ, Čeľadice 367. Podľa priloženého náčrtu má zámysel postaviť dom č. 

1424/44, ktorá sa nachádza mimo zastavaného územia obce. Poslanci OZ po diskusii zobrali na 



 

 

vedomie zámer p. Milana Bališa o výstavbu rodinného domu podľa podmienok individuálnej 

bytovej výstavby (IBV).  

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o podaní žiadosti na Okresný školský úrad na 

dofinancovanie opravy strechy telocvične. Starosta obce bude informovať poslancov OZ 

o ďalšom priebehu a možnosti dofinancovania podľa vyjadrenie Okresného školského úradu.  

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o záveroch audítorskej správy o výsledku overenia 

účtovnej závierky k 31.12.2019. Na základe overenia dodržiavania povinností podľa 

požiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách platných v SR pre územnú samosprávu v znení 

neskorších predpisov zodpovedný audítor konštatuje, že obec konala v súlade s požiadavkami 

zákona o rozpočtových pravidlách.  

Ďalej starosta informoval poslancov OZ o audítorskej správe o výsledku overenia 

konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2019. Zodpovedný audítor sa vyjadruje, že 

informácie uvedené v konsolidovanej výročnej správe, zostavenej za rok 2019 sú v súlade 

s účtovnou závierkou za daný rok, konsolidovaná výročná správa obsahuje informácie podľa 

zákona o účtovníctve.  

Poslanci OZ zobrali správy zodpovedného audítora na vedomie. 

 

Starosta obce navrhol poslancom OZ vykonať nové spracovanie dokumentu „Plán rozvoja obce 

na roky 2020-2024“. Poslanci OZ zobrali návrh na vedomie. 

 

 

K bodu 6/ 

Diskusia 

Diskusia prebiehala k jednotlivým bodom programu. 

 

K bodu 7/ 

Schválenie uznesenia 

Starosta obce prečítal návrh uznesenia, ktoré poslanci jednohlasne schválili. 

 

K bodu 8/  

Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a za konštruktívne jednanie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Ing. Anton Laca                            Overovatelia: Jozef Bališ 

       starosta obce                                       Miroslav Ryboš              

 

 

 

 



 

 

U z n e s e n i e 

Z 9. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Čeľadiciach, konaného dňa             

08. 10. 2020 

Obecné zastupiteľstvo v Čeľadiciach: 

 

 

1/ Berie na vedomie: 

- kontrolu uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva, 

- prejednanie dodatku č. 3, k zmluve č. 1/2008 o nájme nebytového priestoru 

Prenajímateľ: Obec Čeľadice 

Nájomca: Minitub, s. r. o 

- Návrh vybudovania novej predajne COOP Jednota s predajnou plochou cca 290 m2 na 

parcele č. 1454/2,3,4,5 

- Program  hospodárskeho rozvoja obce 

- Žiadosť o výstavbu rodinného domu p. Milana Bališa, bytom Čeľadice 367, na parcele 

č. 1424/44   – po splnení podmienok IBV, 

- informáciu starostu obce o žiadosti o dofinancovanie rekonštrukcie a zateplenie strechy 

telocvične 

- stanovisko audítora k vykonanému auditu 

 

2/ schvaľuje: 

Program rokovania 

 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 

 

3/ schvaľuje: 

Priame rokovacie konanie, na oslovenie jedného účastníka, podľa zákona 343/2015 Z. z. par. 

81 písm. c, z dôvodu mimoriadnej udalosti nespôsobenej verejným obstarávateľom, vzhľadom 

na vzniknutú časovú tieseň, keď nie je možné uskutočniť verejnú súťaž. Jedná sa o havarijný 

stav strechy obecného úradu, ktorá vyžaduje okamžitú opravu. Úver vo výške 14 078,03 eur  

bude požadovať obec v zastúpení starostu obce Ing. Antona Lacu od Prima banky.  

 

Hlasovanie: za – 5, proti – 0, zdržal sa – 1 

Zdržal sa hlasovania – Ing. Peter Pukan 

 

4/ súhlasí  

S návrhom výstavby obchodu COOP Jednota na obecnom pozemku v miestnej časti Rybník. 

Tento návrh predloží starosta obce predstavenstvu COOP Jednota Nitra. 

 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržal sa – 0 

 

 

 

 

 

 
 

 
                                                                                        Ing. Anton Laca  

                                                                                                         Starosta obce 


